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DE HARKER COLOFON 

Verschijnt 10 x per jaar. 
 
Verschijndata 2021 
27 oktober 
24 november 
15 december 
 
Oplage: 555 stuks. 
 
Opmaak: 
Tjitske Zuidema 
Feestlan 11 
06 23128403 
 
Financieel beheer: 
Douwe Hoogeveen 
 
Rapen & nieten:  
Hilly Kootstra,  
De Buorren 146 
Tel: 463609 
 
Bezorging: 
 
 
Kopiëren:  
Durk Tolman, 
Tine Bergsma 
Lute Huisman 
Willem van den Pol 
 
Bankrekening-nummer  
dorpskrant: 
NL80 RABO 0322940133 

 
❖ Ingezonden stukken worden alleen geplaatst, wanneer naam en adres bekend zijn bij  
❖ de redactie. 
❖ De redactie is niet aansprakelijk voor fouten (data etc.) in de aangeleverde kopij. 
❖ Wanneer de redactie het nodig acht, kan zij besluiten een ingezonden stuk niet te 

plaatsen. 
❖ Indien kopij niet op tijd ingeleverd wordt, kan de redactie genoodzaakt zijn voor de 

betreffende maand niet tot plaatsen over te gaan.  
❖ Kopij inleveren bij Tjitske Zuidema Feestlan 11. Graag uw kopij digitaal inleveren in  

Word, ook kunt u natuurlijk uw stukje geschreven in een e-mail doen.  
❖ emailadres: deharker.lippenhuizen@gmail.com 
 
 

 
 
 Kopij inleveren uiterlijk  Vrijdag 22 oktober voor 18.00 uur!! 

 

 
 
i.v.m. de coronacrisis komt de Harker ook deze 
maand alleen maar digitaal uit, geen papieren 
versie dus! 
Gelukkig staat er nog genoeg leuks in te lezen  
en in de digitale Harker komen de foto’s ook 
mooier uit. 
 
Veel leesplezier! 
 
 



 
 

 

 

 
 
 

 

Wanneer Wat gaat er 
gebeuren 

Tijd Waar 

18 september Start Grote Clubactie   

29 september Algemene Ledenvergadering 

THOR 

20.00 MFA Kobunderhûs 

2 oktober Kultuer kuiertocht 

Lippenhuzen 

(tickets kopen) 

 It Spikerplak 

3 november Warme maaltijd 65+ 

(aanmelden is nodig) 

17.30 uur MFA Kobunderhûs 

    

 
 
Niet alle activiteiten worden vermeld in de dorpsagenda, lees ook even verder in 
deze Harker 
Hebt u al eens gekeken op www.lippenhuizen1.nl ? Daar vindt u alle informatie over ons 
mooie dorp met een evenementenagenda wat er allemaal te beleven is. Dit is een initiatief 
om voor alle verenigingen een gezamenlijke dorpsagenda op te zetten om de vele 
evenementen op elkaar af te stemmen en daar waar mogelijk te bundelen. 
 

 
 
Vaste (seizoens)activiteiten   
 

i.v.m. het corona-virus gaan onderstaande activiteiten waarschijnlijk niet door 

 
 
 
  

Wanneer Wat gaat er gebeuren Tijd Waar 

Maandagavond Koor Melomania  
oefenavond 
  

20.00 - 22.00 Consistorie 

Donderdagavond  Koor Lippenhuizen/Hemrik 
  

19.30 Consistorie  

Maandagmorgen  
Maandagmiddag  
Maandagavond  
Donderdagmorgen  
 

Biljarten (gaat wel door!)   9.30  
13:00 
19:00 
10:00 

Kobûnderhûs 

dorpsagenda 2020 
 

http://www.lippenhuizen1.nl/


 
 

 

 

 
 
 
 

                                                                                                                                                                                 

  

Zaterdag 18 september start de verkoop van de Grote Clubactieloten weer. Helpt u sv Thor 

ook dit jaar weer door loten te kopen? Onze vrijwilligers komen vanaf 18 september bij u 

aan de deur, de loten kunnen alleen met contant geld betaald worden. Ze zijn € 3,- per stuk. 

We hopen op een mooie actie! 

 

 

  

mededelingen 



 
 

 

  

 Energieneutraal. 

In de eerste plaats wees geen dief van uw eigen portemonnee. 
De laatste tijd zijn de energieprijzen sterk gestegen. 
 Zeker als u nu een nieuw energiecontract moet afsluiten, bestaat de kans dat u voor het elektrisch 
10 % meer gaat betalen en voor een m3 gas  dat u € 1 gaat betalen, terwijl u nu hoogstwaarschijnlijk 
ongeveer € 0,70 betaald. 
 
In een zachte winter wordt in een gemiddelde woning in Lippenhuizen een 1500 m3 gas en een kleine 
2800 kWh aan elektriciteit verbruikt (https://allecijfers.nl/buurt/lippenhuizen-kom-opsterland). Door 
deze verhoging gaat u dus gemiddeld  binnenkort 1500 x € 0,30 = € 450 en 2800 x € 0,02 = € 56 meer 
betalen per jaar voor uw energie. 
 
Daarom verbaast het ons, dat maar 12 mensen waarvan 8 uit Castanumstate gereageerd hebben op 
onze artikelen in de Harker en flyers om eens bij u langs te komen om te kijken waar u kunt besparen 
op uw energieverbruik. Soms kunnen klein veranderingen al een besparing opleveren. 
Ook  stelde de gemeente Opsterland  € 70 beschikbaar voor huiseigenaren, indien u energie- 
besparende maatregelen aanschafte. Ook betaalde de gemeente Opsterland  een spel voor de 
kinderen van de lagere school zodat ze spelenderwijs kunnen leren om om te gaan met energie. 
Ondanks dat beide tot nu toe geen succes waren, worden beide in oktober weer opgestart.  
Dan kunnen ook huurders gebruik maken van de € 70 regeling. 
 
Onze advies is:  
Nodig ons een keer uit, zodat we kunnen praten over energiebesparende maatregelingen in uw huis. 
Wij hebben van de gemeente een warmtecamera geleend en zodra de buitentemperatuur weer wat 
lager is kunnen wij met u zoeken naar warmtelekken van uw huis. 
Of praat eens met uw buren over energie besparen, misschien verbruiken zij wel minder energie met 
hetzelfde type huis. 
En doet u het niet voor het geld, doe het dan zeker voor het klimaat. 
De gemeente Opsterland wil in 2035 energie neutraal zijn. Hoe minder u verbruikt, des te makkelijker 
het is dit te bereiken. 
 
Voor een vrijblijvend gesprek, meldt u aan bij: 
duurzaamlippenhuizen@gmail.com  
Niek Jetten 
Willem van den Pol 
Norman Andrews  
Geert Kootstra 
Schelte Goinga 

https://allecijfers.nl/buurt/lippenhuizen-kom-opsterland
mailto:duurzaamlippenhuizen@gmail.com
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Koffieochtend 65+ met Jeu de Boules.  

Op donderdagmorgen, 9 september, waren er 45 deelnemers tijdens de koffieochtend voor 
65+.  
Het was prachtig weer. De koffie kon dus buiten geschonken worden.  
De cake gebakken door Truus Miedema, Alie Prikken en Chris van Mill viel goed in de 
smaak.  
  
Bijna alle aanwezigen deden na de koffie mee met Jeu de Boules.  
Spelers werden door “loting” aan elkaar gekoppeld, waardoor meerdere dorpsgenoten elkaar 
beter leerden kennen. Ondanks de hitte werd er fanatiek gespeeld. Ook de paar 
toeschouwers genoten mee!.  
Kortom: op een geslaagde ochtend. 
  
Men was zo enthousiast over het Jeu de Boules, dat geopperd werd dit vaker te doen!   
Wie wil wel regelmatig Jeu de Boules? 
Wie wil in een “commissie” om dit te organiseren?  
 
Geef het door aan: 
Anke Paas, dslippenhuizen@gmail.com, telefoon 0513-463803                                               
Wietske de Jong, dslippenhuizen@gmail.com, telefoon 06-46109773 
Els Hoogeveen, elsendouwe1973@gmail.com  telefoon 0513-436757 

  
  

Warme maaltijd 65+ op 3 november. 
  
Op woensdag, 3 november,  heeft het Dorpssteunpunt Lippenhuizen in samenwerking met 
Plaatselijk Belang, de Protestantse Gemeente Lippenhuizen en vrijwilligers een maaltijd 
gepland.  
Deze maaltijd vindt weer plaats in het MFA Kobunderhûs.  
De deur is open vanaf 17.30 uur. We gaan om 18.00 uur aan tafel.  
Eigen bijdrage €12.00 per persoon. 
  
Aanmelden:  
U kunt zich tot uiterlijk 26 oktober a.s. opgeven bij: 
Anke Paas, dslippenhuizen@gmail.com, telefoon 0513-463803                                               
Wietske de Jong, dslippenhuizen@gmail.com, telefoon 06-46109773 
Els Hoogeveen, elsendouwe1973@gmail.com, telefoon 0513-436757 
 
Wilt u bij aanmelden ook vermelden of u een dieetwens heeft of vegetarisch eet? 
Ook als u problemen met vervoer heeft, kunt u dat aangeven. 
Wacht niet te lang met aanmelden, want er is plaats voor een maximum aantal personen.  
  
Mocht u ” in de wandelgangen” hebben gehoord dat er geen plek meer is: meld u toch aan!  
U komt op een wachtlijst en wordt gebeld als er afmeldingen zijn.  
Ook staat u dan voor de volgende maaltijd boven aan de lijst. 

  

mailto:dslippenhuizen@gmail.com
mailto:dslippenhuizen@gmail.com
mailto:elsendouwe1973@gmail.com
mailto:dslippenhuizen@gmail.com
mailto:dslippenhuizen@gmail.com


 
 

 

Algemene Leden Vergadering S.V.THOR op 29 september 2021. 
 
Wie: hierbij zijn alle leden van S.V.THOR uitgenodigd 
Waar: MFA de Kobunder 
Tijd: woensdag 29 september om 20.00 uur. 
De jaarverslagen van de verschillende afdelingen kunt u vinden  
op de website van  S.V. THOR.  

 
Agenda 

1. Opening en vaststellen agenda 
  

2. Mededelingen en korte terugblik afgelopen jaar 
 

3. Notulen Algemene Ledenvergadering 30 september 2020, zoals op sv-thor.nl 
  

4. Jaarverslagen van de afdelingen, zoals op sv-thor.nl 
  

5. Afdelingszaken 

• Gym/jazz 

• Voetbal 

• Volleybal 

• Liprunners 
  

6. Bestuurszaken 

• Verkiezingen 
o Aftredend en herkiesbaar: Janny Kleinhuis (penningmeester) 
o Aftredend en niet herkiesbaar: Johan Meirink  
o Verkiesbaar voor de afdeling gymnastiek: Sjoerdsje Akkerman 

Tegenkandidaten kunnen zich tot 24 uur voor deze vergadering melden bij  
het bestuur 

• Vacatures 
  

7. Financiële verslagen 

• Financieel Verslag van S.V. THOR over 2020-2021  

• Financieel verslag Piterrun 2020-2021 

• Verslag van de kascommissie (Arjan v.d. Bosch, Folkert de Vries) 
 

8. Verslag THOR 100 jaar 
 

9. Lopende en komende acties 
  

10. Vooruitblik toekomst van de vereniging 
  

11. Rondvraag en wat er verder ter tafel komt 
 

12. Sluiting 
                                                                                             

Notulen van de Algemene Ledenvergadering van S.V. THOR van 30 september 2020. 

Aanwezig: Wytze Mulder, Tjidsger Rozenberg, Dick Schimmel, Ypie Zwart, Wimmie Jonker, André 
Veenstra, BerendJan Niemeijer, Arjan v.d. Bosch, Theunis Osinga, Richard Janssen, Marco Rozenberg, 
Thomas Visser, Jan Witteveen, Jan Harm Eppinga, Wiebe Tolman, Sybren Visser, Ernst Pieter 
Bantema, Janny Osinga, Esther van Herk, Dick Bisschop, Johan Meirink, Ankje Niemeijer. 
 

 

https://www.sv-thor.nl/
https://www.sv-thor.nl/wp-content/uploads/svthor/Notulen-alg.-ledenvergadering-S.V.-THOR-30-september-2020.pdf
https://www.sv-thor.nl/wp-content/uploads/svthor/Jaarverslagen-verschillende-afdelingen-SV-THOR-2020-2021.pdf


 
 

 

Afwezig m.k.: Gooitzen Bosma, Dennis van den Drieschen, Hieke Jaarsma, Folkert de Vries, Klaske de 
Vries. 

 
1. Opening & vaststelling agenda. 

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom.  Ondanks de corona zijn er 
gelukkig toch een aantal mensen gekomen. De agenda blijft onveranderd. 
  

2. Mededelingen met een korte terugblik op het afgelopen jaar. 
Vreemd jaar dat vanaf 16 maart alles op slot ging, het leven werd stil gelegd, en ook de sport. Wat 
dan ook een grote inkomstenderving voor THOR veroorzaakt heeft. 
Er waren aftredende mensen, die niet direct konden worden opgevolgd en benoemd,  Dick is 
benaderd om als interim voorzitter aan te treden, hier heeft hij gelukkig ja opgezegd. Hij geeft wel 
aan dat hij een andere voorzitter zal zijn als zijn voorganger. Jan was van de 24 uur ongeveer 23 uur 
aanwezig bij THOR.   
Direct bij aanvang werd duidelijk dat de trainer van THOR 1 zou stoppen, gelukkig kon het huidige 
bestuur samen met Jan W. een nieuwe trainer benoemen. 
Rondom het MFA gebouw gebeurde en gebeurt nog steeds van alles. 
  
Helaas zijn er het afgelopen jaar een aantal mensen ons ontvallen, Michel de Jong,  
Lammert Velde en Nelly Jonker. Voor deze mensen wordt een minuut stilte in acht genomen. 
  
Bij de vertrouwenspersoon zijn geen incidenten gemeld,  gelukkig. 
De maatschappij om ons heen verhard steeds meer, dus des te meer moeten wij er met elkaar voor 
zorgen dat we het leuk en goed houden met elkaar. 
  

3. Notulen Ledenvergadering 25 september 2019 zoals opgenomen op de site www.sv-thor.nl 
De notulen worden goedgekeurd. 
Dick Schimmel vraagt nog naar de evenwichtsbalk. 
   

4. Jaarverslagen 2019-2020 van de afdelingen zoals opgenomen op de site www.sv-thor.nl 
Geen op- of aanmerkingen. 
  

5. Communicatie en media S.V. THOR 
In deze periode blijkt eens te meer dat de communicatie heel belangrijk is,  het bijhouden van de 
website, het communiceren van RIVM protocollen etc.en ook de samenwerking met NDL en de 
communicatie daarin . We hebben Esther van Herk bereid gevonden ons daarbij te gaan helpen. Hier 
zijn we erg blij mee. Esther stelt zich kort aan iedereen voor. 
  

6. Bestuursverkiezing 

• Algemeen voorzitter: Dick Bisschop 

• Voorzitter Gym en Jazz: Johan Meirink 

• Communicatie: Esther van Herk 
  
Tegenkandidaten kunnen zich uiterlijk tot 24 uur voorafgaand aan de vergadering melden bij het 
bestuur.  Er zijn geen tegenkandidaten opgestaan en er is bij de vergadering niemand die het hier 
niet mee eens is. 
Op voordracht van het bestuur  zijn bovenstaande personen benoemd. Ze stellen zich allemaal even 
voor. 
  

7. Financieel verslag van S.V. THOR over 2019 - 2020 

• Verslag kascommissie Klaske de Vries en Folkert de Vries. Aftredend: Klaske de Vries 

• Financieel verslag Piterrun 2019 – 2020 
Het is een grote uitdaging om de financiën op orde te houden in deze moeilijke periode. 
De acties zijn flink afgenomen in de corona periode, gelukkig hadden we voor de corona nog wel de 
bingo, en proberen we het komende seizoen nog extra acties uit te zetten. 

http://www.sv-thor.nl/
http://www.sv-thor.nl/


 
 

 

We zijn als bestuur van mening dat de contributie eigenlijk verhoogd zou moeten worden, echter zijn 
we tegelijk de mening toebedeeld dat we dit nu niet kunnen vragen. Alle leden hebben hun 
contributie door betaald, ondanks dat er op dit moment geen sport genoten kon worden. Hier zijn 
we erg blij mee.  
In de basis moet een vereniging kunnen draaien op de contributies van de leden en de sponsoring, 
dit lukt op dit moment niet, dus de contributieverhoging zal volgend jaar zeker op de agenda staan. 
  
Financieel verslag van de Piterrun.  
Helaas is de Piterrun twee keer verzet en toch niet doorgegaan. Er zijn kosten gemaakt, gelukkig 
mocht het bedrag van de sponsoren behouden blijven en zijn er niet veel mensen die hun entree 
geld terug hebben gevraagd, daarom wordt er geen financieel verslag van de Piterrun getoond. 
  
De kascommissie heeft het financieel verslag goedgekeurd. 
Arjan v.d. Bosch stelt zich beschikbaar om volgend jaar met Folkert de Vries de kas te controleren. De 
reserve voor volgend jaar is Marco Rozenberg. 
  

8. Verslag van de sponsorcommissie en uitleg waar ze mee bezig zijn. 
Helaas staat de sponsorcommissie een beetje stil, Marco doet de oproep of er mensen zijn die deze 
commissie wil ondersteunen, zoeken van sponsors, de club van 50 nieuw leven in te blazen.  Esther 
vraag wat een reclame bord kost, eerste jaar 195,00, daarna 125 euro per jaar. Er melden zich helaas 
niet direct nieuwe commissie leden. 
   

9. Afdelingszaken:   

• Volleybal: geen grote aanwas van leden helaas, wel een nieuwe sponsor voor de komende vijf 
jaar is Etos Gorredijk de sponsor voor de volleybal. 

• Gym & Jazz: leden aanwas vooral bij dans verdubbeld, 90 leden totaal, aanvraag gedaan bij 
Thijens fundatie, veel materiaal vervangen.  Kinderen zijn erg enthousiast.  

• Voetbal: helaas een afname van een aantal leden, 2 eigen teams in de jeugd en een aantal teams 
in de samenwerking. Hier zijn we nog opzoek naar bestuursleden om de samenwerking weer vlot 
te trekken. Jan Harm Eppinga en Theunis Osinga zijn hierin de kartrekkers, zij kunnen wel wat 
hulp gebruiken. 
 Leuke ballenactie gehad, dit was een mooi succes, opbrengst 39 ballen (t.w.v. 900 euro) de 
ballen zijn aangeschaft voor de jeugd.  
Het partnership met Heerenveen hiervoor betalen we een kleine contributie, waar zij ons dan 
helpen acties op touw te zetten. De tegenprestatie van Heerenveen is o.a. ook 2 kaarten voor de 
thuiswedstrijd beschikbaar gesteld, op thema avonden. Vanwege de corona is dit tijdelijk even 
stopgezet. Dick vraagt of de trainingen van de jeugd op het grasveld achter het MFA kunnen 
worden gehouden. Dit zal zeker mogelijk zijn, er is echter geen verlichting dus in de herfst/winter 
periode zal dit lastig zijn. 

• Het beleid met WTTC  is nog wel eens wat lastig, vooral met junioren die meespelen met de 
senioren.  

• Dames voetbal lastig seizoen vorig jaar, dit jaar gestart met nieuwe leiders en trainers, Dames 1 
17 spelers en Dames 2 ook. Dit is een goed begin van het nieuwe seizoen. Er zijn wat jonge 
meisjes ingestroomd. 

• Liprunners: elke donderdag is er toch steeds een mooi groepje van 8 tot 12 mensen die onder 
leiding van Jan de Vries looptrainingen volgen. Ook sporters die terug komen van een blessure 
kunnen hierbij aansluiten. Er wordt wel eens gevraagd door een andere club om op dezelfde tijd 
te trainen, in overleg met veldbeheer en Jan de Vries, wordt dit elke keer goed opgelost. Op 
ieder niveau kan deze looptraining gevolgd worden. Dus zin in een loopje kom langs. 

  
10. Vooruitblik toekomst van de vereniging. 

Speerpunten voor het komende jaar: als Dick de zaal in kijkt ziet hij dat iedereen die hier zit wel iets 
voor THOR doet, daar kun je best trots op zijn. Helaas komt het vaak wel op dezelfde mensen neer. 
Dus wil je iets betekenen voor THOR je bent van harte welkom.  
  



 
 

 

Meer structuur geven aan de communicatie, volgend jaar bestaan we namelijk 100 jaar. Hoe 
fantastisch is het dan als je na 1 vergadering al een raamwerk hebt staan. Thema week 100 jaar THOR 
in de week  voorafgaand aan het Liphusterfeest. De tent staat al een week voor het Liphusterfeest op 
het feestterrein. 
Er komt een jubileumboek dit wordt gesponsord vanuit de Jumbo.  
  
We hebben te maken met corona en een financiële situatie, er is een gezamenlijk overleg geweest 
met NDL THOR en MFA. De verbinding is opnieuw gelegd, zodat de samenwerking nog meer 
verbeterd kan worden. Want uiteindelijk willen we de BV Lippenhuizen in stand houden. 
  
We hebben o.a. nog vacatures, binnen het jeugdbestuur voetbal en  de sponsorcommissie.  
  
Lopende en komende ACTIES waar THOR aan mee doet: 
Partnership SC. Heerenveen. 
Jumbo spaaractie die start vanaf vandaag. 
Rabo clubsupport hebben we weer voor ingeschreven, stemmen kan vanaf 5 oktober. 
De wc papier actie zal dit jaar ook weer worden gehouden. 
  

11. Rondvraag en wat verder ter tafel komt. 
Jan Witteveen wil graag weten wat we met het sportbeleid Opsterland/Sport Akkoord gaan doen. In 
verschillende zettingen op twee vergaderingen geweest. Er is een sportakkoord tot stand gekomen 
en toen kwam de corona.  
Jan zegt dat sportakkoord een budget heeft, Code Hans heeft 40.000,00 te verdelen. Jan geeft aan 
hier moeten we misschien wel wat doen, om op een deel  daarvan aanspraak te maken. 
Buitenschoolse sportopvang was de insteek dus hier moeten we verder mee. We komen hier op 
terug, het heeft onze aandacht. 
Dick Schimmel meldt dat het vorige week de week van de sport was. 
Hoe komt het de komende drie weken met de voetbal/kantine etc.? 
Vooral met trainingen op vrijdag, de komende weken zal de kantine dicht zijn. Ook op vrijdagavond. 
Er zal binnenkort wel weer een persconferentie volgen. 
Jan Harm vraagt of er nagedacht wordt over het verbreden van de sportactiviteiten. Om nog meer 
clubjes naar ons MFA te trekken. We zijn er wel over in gesprek binnen het bestuur, maar er zijn nog 
geen beslissingen over genomen. De wens is wel om het sportaanbod uit te breiden.  
Communicatie Esther hoe zien jullie dat? We communiceren nu via facebook en twitter?  Dit is de 
reden waarom we de functie hebben bedacht. We bereiken namelijk nog niet iedereen en ook niet 
tijdig. Morgen is er ook een bijeenkomst met de denktank van de Harker en Plaatstelijk Belang. Ook 
de tv. In de kantine kan veel meer betekenen in de communicatie. 
BerendJan vraagt naar de kantine bezetting bij jeugdwedstrijden, deze zijn moeilijk in te vullen. 
Vooral in de WTTC teams is dit een probleem. Als er weinig spelers van THOR in een team zitten 
moeten de ouders iets vaker.  Er wordt wel over gesproken binnen de verschillende bronnen. Om tot 
een goede oplossing te komen. 
 

12. Sluiting. 
Dick bedankt iedereen voor zijn/haar komst en inbreng, biedt de aanwezigen een drankje 
aan, en wenst iedereen wel thuis. 

  

  



 
 

 

 

 

 

 

  



 
 

 

 

Verhalenavond 2021 komt eraan! 

 

Op 26 november 2021 is er weer een Verhalenavond! Het thema van dit jaar is ‘Taal fan myn 
hert’, een breed thema waar een scala aan verhalen over te vertellen is en dat is precies wat 
de organisatie van Verhalenavond beoogt. Honderden vertellers in heel Fryslân op 
bijzondere locaties. Ontmoeten, dat is waar we naar verlangen en dat is waar Verhalenavond 
in uitblinkt. 
 

De eerste fanatieke vertellers hebben zich al aangemeld via de site. Zo zijn er verhalen te 
horen in Wetsens, Dokkum, op Ameland, Niawier en in Easterlittens. Een verhaal over ‘De 
taal van Camino de Santiago, de leafde foar de natoer en ook een verhaal in het Brabants. 
De laatste is een verteller van de vertelgroep Ameland Vertel!, dit is een groep die met 
meerdere vertellers deelnemen aan Verhalenavond.  
 

‘Steeds vaker krijgen we aanmeldingen van vertel-groepen die soms zelfs ontstaan zijn 
vanuit eerdere edities van Verhalenavond. Maar ook van dorpen die meedoen met een route 
door het dorp met verschillende vertellers op diverse plaatsen. Naast het feit dat het 
geweldig is dat dit soort initiatieven ontstaan is het ook voor het publiek erg leuk om een dorp 
op een nieuwe manier te leren kennen. Je gaat met hele andere ogen kijken naar een dorp 
en ook krijg je op een nieuwe manier contact met dorpsbewoners. Verhalenavond is dan ook 
zoveel meer dan alleen het vertellen van een verhaal of er naar luisteren’ aldus een trotse 
Janneke de Haan die artistiek leider is van het project.  
 

In de aanloop naar Verhalenavond worden, verspreid door Fryslân, een vijftal 
inspiratiesessies voor vertellers georganiseerd waarop vertellers aan hun verhaal kunnen 
werken en tips krijgen van Jos Thie over hoe je een verhaal vertelt. 
 

Pier21 produceert, in samenwerking met Solidair Friesland en Kleurrijk Fryslân, de nieuwe 
editie van Verhalenavond op 26 november 2021. ‘We zijn ontzettend blij met deze 
samenwerking temeer in het kader van het thema van dit jaar. We hopen dat er deze editie 
extra veel andere talen te horen zullen zijn tijdens Verhalenavond. Dus naast Nederlands, 
Fries, Bildts misschien ook wel Afghaans, Turks en Chinees, om maar een paar voorbeelden 
te noemen’ zo zegt David Lelieveld Creatief producent van Pier21. 
 
 

Vertellers kunnen zich aanmelden via verhalenavond.nl waar de verhalen terug te vinden zijn 
op een kaart. Zo kunnen bezoekers die op 26 november naar Verhalenavond toe willen 
makkelijk een route uitstippelen. 
 

  

http://verhalenavond.nl/


 
 

 

 
 
 
 
 

  



 
 

 

                                  

 

 

 

 

 
 

 

 

 
 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

 
 

 

 

 

 
 
  



 
 

 

  



 
 

 

  



 
 

 

    

 
 
 

  



 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                            
 
 
 
 
   
 
                                                                                                         
 
   

 

 
 
 
Hoofdstraat 47, Gorredijk Tel: 0513 461402 

 



 
 

 

      

 
                   
 

                 
 
 


